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Geachte minister de Jonge en leden van de Tweede Kamer,

N.a.v. het bericht dat wij als huisartsen gisteren ontvingen over het feit de u (minister de Jonge) heeft besloten toch geen

voorrang te geven voor het krijgen van het coronavaccin, wil ik u graag informeren over het sentiment dat dit bij mij en

vele collega's oproept.

Ik krijg de indruk dat zowel een groot deel van de maatschappij, het VWS en minister de Jonge geen enkel idee heeft wat

het werk van een huisarts inhoudt.

Het feit dat de huisarts niet in aanmerking kwam voor de vaccinatie voor acute zorgmedewerkers was daar al een uiting
van.

Ik wil dit graag aan u toelichten:

Als huisarts staan wij in de frontlinie van acute covid zorg. U moet zich realiseren dat wij de patiént beoordeeld hebben

(lees als spoedvisite of -consult), voordat de ambulance komt om deze naar de eerste hulp te vervoeren. Deze 2, die na

ons in de keten komen, werden wel als acute zorgmedewerkers gezien, terecht overigens. Daarnaast zien wij in onze

dagelijkse praktijk meerdere patiénten met covid en gerelateerde klachten en in de avond- en nachtdiensstructuur op

de huisartsenposten doen we dienst op de covid post waarbij we 8 uur achter elkaar in een afgesloten kamer meerdere

covid patienten per uur zien.

Naast deze acute covid zorg staan wij als huisarts ook in de backlinie van de covid zorg. In Amsterdam doen wij mee aan

het project voor vervroegde uitstroom van covid patiénten uit het ziekenhuis om de druk op het ziekenhuis te helpen
verlichten. Hierbij krijgen wij de verantwoordelijkheid voor de zorg van deze vaak nog infectieuze patiénten die vanaf

dag 3 van hun opname naar huis gestuurd worden en bij wie wij in het kader hierrvan dagelijks huisbezoek doen.

Vergeet hier dus niet bij dat deze mensen zijn op dat moment nog besmettelijk.

Tot slot worden wij geacht om honderden mensen te gaan vaccineren. In mijn vrij kleine praktijk hebben we het hierbij
al om 800+ mensen.

Deze covid gerelateerde zorg is voor ons dagelijks aan de orde. En dat terwijl ons reguliere werk ook doorgaat en

drukker is door het afschalen van zorg in het ziekenhuis en psychische klachten bij patiénten t.g.v. lockdown.

U verwacht nu dat wij dit gaan doen zonder zelf beschermd te worden? We leren in een vliegtuig toch altijd eerst zelf

het zuurstofmasker op te zetten alvorens een ander te helpen, niet?

Ik snap dat bij u het niet als urgent gevoeld wordt, gezien onze vertegenwoordigers zich niet vaak laten zien in de media

en gezien het niet in de aard van de gemiddelde huisarts ligt om te klagen, deels omdat we daar gewoonweg ook de tijd
niet voor hebben.

Maar de zorg knelt wel. In vergelijking met onze collega's uit andere disciplines zijn er veel grotere getalen huisartsen op

hun werk besmet geraakt, waarvan 2 zelfs overleden aan de gevolgen hiervan.

Ja, de zorg loopt nog, maar dat omdat wij bij ziekte en quarantaine van zowel huisartsen als hun assistenten tot nu toe

dit hebben weten op te vullen met waarnemend artsen. Waarvan het inhuren van deze waarnemers overigens voor

eigen kosten komt.

Tot slot wil ik u wat voorbeelden van collega's schetsen die ik de afgelopen dagen hoorde en die goed schetsen van

wringend beleid op dit punt:
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» een collega vanaf de covid post in een avond/weekend dienst vertelde dat de balie medewerker (die de hele

dienst achter aan glazen wand zit) al gevaccineerd is via het ziekenhuis, maar betreffende collega zelf 8uur lang in

een kamer van 2xz3m aan de lopende band, zonder pauze, covid patiénten heeft gezien...... ongevaccineerd.
« bij verpleeghuizen lopen de vaccinaties van hun personeel nu, hierbij zijn keukenmedewerkers, administratief

werkend personeel en vrijwilligers die 1 dagdeel per week komen inmiddels gevaccineerd...... raar toch, zij die

geen direct patiénten contact hebben.

« patiénten liegen tegen de assistente over het hebben van covid-klachten uit angst dat zij anders geen afspraak krijgen.
Ze kunnen tenslotte ook al niet in het ziekenhuis terecht. Huisarts ziet deze besmettelijke mensen dus vervolgens

onbeschermd, want ja, hoe konden wij weten dat zijn op het corona-spreekuur gezet moesten worden?

lk hoop hiermee de urgentie van onze noodkreet duidelijk te maken en ga ervan uit dat dit punt hoog op de covid-

agenda gezet wordt.

U kunt toch niet van ons blijven verwachten de wij onbeschermd door kunnen gaan en ik denk dat een logische

consequentie van uw keuze om ons onbeschermd te laten werken is dat u geen draagvlak meer vindt onder de

huisartsen om de vaccinaties te verrichten of de acute zorg te verlenen (die volgens u toch al niet bij ons hoorde).

Met vriendelijke groet


